社企民間高峰會 2019 Social Enterprise Summit

18-25.11

香港會議展覽中心 Hong Kong Convention and Exhibition Centre



<u>designing for happiness</u> _____設計**快樂**

Event Title:	Designing for happiness
Event Organiser(s):	Social Enterprise Summit
Date/Period:	21-23 Nov 2019
Venue:	Hong Kong Convention and Exhibition Centre
Ticketing details	Online Registration Launch : 26 Aug 2019
	Early bird Period : 26 Aug 2019 - 15 Oct 2019
	Standard Price Period : 16 Oct 2019 - 17 Nov 2019
	Online Registration Deadline : 17 Nov 2019
	Early Bird 3-Day Pass : HKD\$ 400 (Senior/Student) : HKD\$ 150
	Standard 3-Day Pass : HKD\$ 500 (Senior/Student) :HKD\$ 200
Contact Person:	Patrick WAI (registration enquiries)
Contact Email:	ses@ses.org.hk
Contact No.:	3488 0098
Event Webpage (if any):	https://www.ses.org.hk/
Application Method:	Register through SES website

Social Enterprise Summit is a cross-sector platform on social innovation and social entrepreneurship. The flagship International Symposium builds on the experiences of over 72 speakers from 20 locations to inspire, innovate, connect and collaborate with delegates from the civic society, businesses, government and academic sectors from Hong Kong, China; Asia Pacific region and beyond to advance positive societal changes.

2019 Theme: "Designing for Happiness". The thread to seamless cross-sector collaborations and initiatives is to create a happier society for all, focusing on the design thinking approaches. The International Symposium will examine the subject through the lenses of Designing Happy Business; Designing Good Finance; Designing for Social Inclusion and Collaborating for Happiness. Community engagement activities are held in seven different districts in Hong Kong during the year to expand the participation beyond the conference rooms, applying knowledge, social entrepreneurship and innovative mindsets to various day to day life settings.

For ticketing and more details, please stay tuned for the updates on our website or Facebook Page.

「社企民間高峰會」是一個跨界別的社會創新和社會企業平台。其旗艦活動「國際研討會」邀請超過70位來自20個國家及地區的演講嘉賓,凝聚來自香港、中國、亞太區及海外的民、商、學、官以及其他不同界別人士參與,以激勵、創新、聯繫和協作,共同推動建構更美善的社會。

2019活動主題:「設計快樂」

為了共建更快樂的社會,社企民間高峰會凝聚各界別的協作,於國際研討會探討四大範疇:快樂營商;樂在融資;樂在共融; 快樂協作。社區計劃亦於七個地區舉行,以擴展市民的參與,將高峰會的內容及知識,以社會企業和創新思維應用於日常生活 之中。

有關門票及更多詳情,請留意網頁或Facebook專頁的最新公佈。

To introduce the theme of Social Enterprise Summit 2019

– Designing for Happiness

Social Enterprise Summit 6月3日 · ④

【社企民間高峰會2019主題 - 設計快樂】

社創及社企界的終極目標就是希望提升人們生活的快樂指數。今年高峰 會的主題將定為「設計快樂」,快樂到底要怎樣設計呢?透過民、商、 學、官的跨界別聯繫與合作,每個人都可以透過「設計思維」,以積極的 行動實現"快樂"這一全民目標。11月21-23日,社企民間高峰會2019,約 定你!

The goal for social entrepreneurs and social innovation initiatives is to build a happier society. "Designing for Happiness" is the theme for Social Enterprise Summit 2019, where everyone can take part in designing solutions for Happiness. Connections and collaborations between businesses, civil society, academia, government sectors using the design thinking approach to take active steps towards the universal goal of Happiness. Mark your diary for 21-23 November 2019.



To introduce the topics of different sessions in Social Enterprise Summit 2019

Social Enterprise Summit 7月4日 18:00 · ④

【聯合國永續發展目標】

...

聯合國就2030年永續發展議程提出17項「永續發展目標」。要達成這些 目標,除了國際援助,私營企業參與及注入資金可大大增加計劃成功的 可能性,而「影響力投資(Impact Investment)」正好提供公私營機構合 作的機會。有別於一般投資,透過影響力投資,投資者可以賺取回報同 時惠澤社會。

2019年11月的社企民間高峰焦點之一「樂在融商」,將介紹不同融資方法以達至更大的社會效益。敬請留意!

更多有關企業如何就「永續發展目標」參與社會影響力投資等議題可瀏 覽 http://bit.ly/2RNERJU······ 查看更多





Social Enterprise Summit 6月21日 18:00 · ④





13 CLIMATE ACTION

近年多了人談論「共益企業(B Corp)」,B Corp現更有望成為21世紀最 偉大的社會創新。在B Corp的商業模式中,公司除了賺錢,亦有責任解 決社會或環境等問題。要成為B Corp,公司先要完成包括公司管理、員 工、環境、社區等項目的影響力評估(B Impact Assessment)並符合要 求。全球有超過2,780間公司獲得B Corp認證,而香港公司佔8間。想知 共益企業如何正面影響社群,可瀏覽 https://bcorporation.net/ 2019年11月的社企民間高峰焦點之一「快樂營商」,將討論商業如何帶 動更多社會效益,敬請留意!

...

Social Innovation driven by B Corps 查看更多



To promote Early Bird Registration of Social Enterprise Summit (2018 ref)

Social Enterprise Summit

September 13, 2018 · @

🖬 Like Page 🛛 🚥

【早鳥優惠】

踏入第十一個年頭戰社企民間高峰會將於11月22-24日灣仔會展舉行,今年 主題係「快樂創新為民所享」,到時將凝聚40多位國際及本地戰演講嘉廣, 就社會影響力投資、藝術創新、可持續發展同以就業、教育、賦權等議題,讓你從多角度剖析社創審例、大趨勢及其發展潛力。一連三日嘅高峰會 亦有唔同嘅互動工作坊同學術論壇,内容十分豐富,大家又點可以錯過呢? 即日起至10月15日購買三天通行證可享早鳥優惠。

公衆: HK\$400 學生/長者: HK\$150 報名網站 + thtp://bit.ly/2vMhwyr 了解更多: www.ses.org.hk

...

The 11th Social Enterprise Summit (22-24 Nov 2018) is now open for registration! The theme of 2018 is "Innovating for a Happier Society". Over 40 international and local speakers will share their insights on the prospect and potential of social innovation and social entrepreneurship. The key topics will include impact investment, innovation in society, sustainability and empowerment through work & education, etc. There will also be interactive workshops and an academic forum. Register now to enjoy early bird rates!

EARLY BIRD rates for 3-Day Pass to the international symposium, by 15 Oct.

Public: HK\$400 Student/ Senior:HK\$150 Register Now 🌱 : http://bit.ly/2vMhwyr Further info at www.ses.org.hk

#SES2018 #HongKong #Earlybird #社企民間高峰會 #快樂創新 #為民所享 # 早鳥優惠 #socialenterprise #summit #innovatingforahappiersociety

See Translation

